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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Memorandum"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani HiUcr
Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Számos erdélyi egyházi vezető aláírta azt a memorandumot, amit eljuttattak a Kulturális és
Sajtóbizottsághoz. Ebben a memorandumban kifejezték a reményüket, hogy a Gyurcsány-
kormány továbbra is támogatni fogja az egyházi tulajdonban lévő erdélyi műemlékek felújítását .

Kérdezem Miniszter urat :

A jövőben is úgy kívánják a támogatásokat megítélni, hogy előzetesen egyeztetnek az érintett
történelmi egyházakkal?
A jövőben is biztosítanak egy olyan támogatási keretösszeget, amelyből mindazok az objektumok
részesülhetnek, melyek az adott évben a veszélyeztetettségnek a kritikus fokát elérték?
Mikortöl fog működni és milyen struktúrában az új támogatási rendszer?

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2007 . február 22 .

Halász János
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